
Zápis č. 2/2023 
 

z jednání Komise pro adaptaci a energetickou soběstačnost 
 
Pozvánka s programem byla rozeslána elektronicky. 
 
Přítomni: RNDr. Pavel Fikar, Mgr. Petr Štěpánek, CSc., Ing. Tereza Nieslerová, MA, MIM, 

RNDr. Tomáš Hrdinka, Ph.D., Jana Svatá, Zdeněk Ziegler, Jan Pačes, Jan Piskač;  
Bc. Veronika Kunz (tajemnice komise); 
Martin Patočka (spol. Prometheus, energetické služby, a.s. – host) 

 
Nepřítomni: Josef Simpartl 
 
Program jednání: 

1. Představení nabídky spolupráce společnosti Prometheus, energetické služby, a.s., člen 
koncernu Pražská plynárenská, a.s.  

2. Adaptace zeleně na Praze 4 
3. Různé 

 
Jednání Komise pro adaptaci a energetickou soběstačnost Rady městské části Praha 4 bylo 
zahájeno v 16,00 hod. 
 
Program jednání byl schválen všemi přítomnými členy. 
Hlasování č. 1:  8/0/0 
 
Ad 1) Představení nabídky spolupráce společnosti Prometheus, energetické služby, a.s.,  
člen koncernu Pražská plynárenská, a.s.    
P. Martin Patočka ze společnosti Prometheus, energetické služby, a.s. představil společnost 
Prometheus, energetické služby, a.s., člen koncernu Pražská plynárenská, a.s., která se stala 
100% vlastníkem akcií společnosti 4-Energetická, a.s. 
 
Dále bylo p. Patočkou odprezentováno „Posouzení potenciálu výstavby FVE pro vybrané 
objekty Prahy 4“. Prezentace tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu. 
 
Ad 2) Adaptace zeleně na Praze 4 
Člen komise, p. Jan Pačes, shrnul důvodovou zprávu a návrhy řešení k adaptaci zeleně  
na Praze 4. Důvodová zpráva a návrhy řešení k adaptaci zeleně tvoří přílohu č. 2 tohoto zápisu. 
 
V průběhu diskuze k bodu č. 2) se z dalšího průběhu jednání komise omluvil RNDr. Tomáš 
Hrdinka, Ph.D. 
 
Komise pro adaptaci a energetickou soběstačnost vzala na vědomí podnět k adaptaci zeleně  
a doporučila Radě městské části Praha 4 zohlednit návrhy v péči o zeleň 
Hlasování č. 2:  7/0/0 
 
Poté nevznesl žádný člen Komise požadavek k projednání dalších záležitostí. 
 



Jednání Komise pro adaptaci a energetickou soběstačnost Rady městské části Praha 4 bylo 
ukončeno v 18:20 hod. 
 
 
 
 

 
RNDr. Pavel Fikar 

předseda Komise pro adaptaci a energetickou soběstačnost 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Bc. Veronika Kunz 
tajemnice komise 

 
 

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Přílohy:  1 – prezentace – posouzení potenciálu výstavby FVE pro vybrané objekty Prahy 4 
  2 – důvodová zpráva a návrhy řešení k adaptaci zeleně na Praze 4 




















